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Zápis z jednání finančního výboru  

č. 2/11 
Den konání 18.4.2011 
Místo konání zasedací místnost MÚ Litomyšl 
Čas  Od 16:00 hod Do 18:45 hod  

    P - Přítomen/ N - Nepřítomen 
M. Bárta   N - OMLUVEN 
J. Faulhammer P 
V. Hanzl p 
V. Karlík p 

 

P. Kopecký N - OMLUVEN 
 P. Kovář P 
 P. Kusý P 
 J. Tmej P 
 J. Osecký P 
   
   

Pracovník MěÚ  D. Jůzová,   
R. Kašpar  
M. Nádvorník  
P. Jiráň  
L. Talířová  

Další osoby, které se zúčastnily jednání 

K. Kalousek  
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
 

                     
 

            I. Program jednání: 
1. Zastoupení předsedy M. Bárty 

2. Závěrečný účet města 

3. Městské služby s. r. o.  

4. Změny rozpočtu  

5. Různé 
  
II. Průběh jednání: 
Ad 1)  
Členové komise odhlasovali, že předsedu pana M. Bártu v době jeho nepřítomnosti bude 
zastupovat a jednání finančního výboru řídit Ing. Kusý  
Hlasování: 

 pro                      6    

proti                     0      

zdržel se              1     

 

Ad 2)  
Ing. Talířová seznámila přítomné se Zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření města 
Litomyšl a závěrem k této Zprávě. Po zodpovězení dotazů k předloženému materiálu a  
seznámení s nápravnými opatřeními členové přijali toto usnesení: 
 
Finanční výbor v souladu s odst. 7 § 17 zákona č. 250/2000 Sb., doporučuje ZaM 
vyjádřit souhlas s celoročním hospodařením města „bez výhrad“.   
Hlasování: 

 pro                      7    

proti                     0      

zdržel se              0     
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Ad 3)  
Předseda dozorčí rady MSLit Ing. Nádvorník seznámil přítomné se současnou organizační 
strukturou,  porovnáním nákladů Technických služeb 2009 – 6/2010 a Městských služeb 
7/2010 – 12/2010, plánem společnosti na rok 2011 a jeho plněním. Členové finančního 
výboru obdrželi plán MSLit  na rok 2011 včetně předpokladu očekávané fakturace městu. 
Místostarosta R.Kašpar uvedl důvody, proč došlo ke zřízení Městských služeb Litomyšl. 
Základním důvodem byla nutnost řešit  provoz bazénu obchodní společností, což vyžadovala 
poskytnutá dotace na výstavbu. Společnost má kapacity, kterými by mohla ve větší míře 
zajišťovat potřeby města.  
 
Členové vzali bez připomínek na vědomí  předložené informace o řízení MSLit a jejich 
hospodaření, předložený rozbor považují za transparentní  a požadují na zasedání v září 
2011 předložit vyúčtování krytého bazénu za I. pololetí.  
 Hlasování: 
 pro                      7    

proti                     0      

zdržel se              0     

 
Ad 4 ) 
Mgr. Jůzová seznámila finanční výbor s návrhem rozpočtových změn. 
 
Členové FV po projednání doporučují ZaM předložené změny rozpočtu schválit.  
 Hlasování: 
 pro                      7    

proti                     0      

zdržel se              0     

 
Ad 5) 
1. Náměty a dotazy: 

a) jak je ve městě koncipována cena nájmů za bytové a nebytové prostory  
b) pravidla pro obsazování městských bytů a kontrola jejich využívání nájemníky, 

kterým byl byt přidělen 
2. Příští zasedání se bude konat místo 6. 6. 2011 až 20.6. 2011. V souladu s plánem práce 
budou kromě vedoucí odboru kultury a cestovního ruchu Ing. Severové přizváni ředitelé 
příspěvkových organizací Smetanův dům, Městská knihovna, Městská galerie a provozovatel 
Rockového klubu. Finanční výbor žádá o předložení jejich výsledovky, včetně komentáře 
k jejich činnosti za rok 2010 a plánu 2011 včetně komentáře a jejich zaslání  před jednáním 
FV. 
3. Rozpočtové změny, vyvolané poskytnutými dotacemi ze státního rozpočtu, z  Pc kraje  
nebo vyvolané mimořádnou situací až po jednání FV budou zaslány členům výboru e-mailem.   
 
 
         Ing. Pavel Kusý v.r. 

            pověřený zastupováním předsedy 
 
 

Zapsala Dag. Jůzová 
20.4.2011 
          
 


